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Verslag openbare deel van de 167e bijeenkomst raad FHML  

d.d. dinsdag 14 december 2021 

Aanwezig: zie presentielijst 

 

1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 
 

2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 166e 
bijeenkomst d.d. 9 november 2021 
-21.2214o – d.d. 19-11-21 – verslag met bijlage 
 

Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk 21.2214/Io. 
 
2a Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag  

Naar aanleiding van de rondvraag geeft M. oude Egbrink aan dat uit navraag is gebleken dat de 
wachttijden van de externe studentpsychologen oplopen tot maximaal vier werkdagen. De interne 
studentpsychologen hebben momenteel geen wachttijden. 

 
3 Mededelingen decaan 
Er zijn geen mededelingen van de decaan. 
 

4 COVID-19 
Met betrekking tot het onderwijs, geeft M. oude Egbrink dat de toetsing in het MECC zal 
plaatsvinden op 1,5 meter afstand. Verder blijft de huidige werkwijze in het onderwijs gehandhaafd 

t/m periode 3. Voor periode 4 vinden er in januari gesprekken plaats met alle portefeuillehouders. 
 
De raad vraagt of er ook gekeken wordt naar de mogelijkheden van online toetsing. M. oude 
Egbrink geeft aan dat hier aandacht voor is, maar het blijkt ingewikkeld. Niet elke opleiding is 

daarvoor geschikt. 
Desgevraagd geeft M. oude Egbrink aan dat de eventuele extra herkansingen voor studenten die 
niet on campus een toets kunnen maken zullen plaatsvinden tijdens de herkansingsperiode van 

hetzelfde academisch jaar. Een eerder moment is op dit moment moeilijk te organiseren in verband 
met docenten die alweer in het volgende blok zitten. Het is daarvoor te kortdag. Wel zal er na 
afloop een evaluatie plaatsvinden en zeker naar de toekomst toe wordt bekeken of dit anders 

georganiseerd kan worden. 
 
Desgevraagd geeft M. oude Egbrink aan dat er vanwege druk in de zorg in het Maastricht UMC+ 
een aantal clinici niet inzetbaar zijn voor onderwijs/tutorschap, maar vooralsnog lijkt zich dit te 

beperken tot de vakgroepen Interne Geneeskunde en Pulmonologie. Mogelijk kan dit voor periode 
3 in de vakgroepen zelf worden opgelost. Voor periode 4 is meer tijd en wordt een en ander nog 
nader bekeken en geïnventariseerd. Verder gaan vooralsnog alle coschappen door, ook in de 
affiliaties. Mogelijk zal het coschap er soms iets anders uitzien vanwege COVID-patiënten, maar de 

leerdoelen zullen behaald kunnen worden. 
 
Met betrekking tot de bedrijfsvoering/huisvesting, geeft de directeur FHML aan dat er op dit 

moment geen ontwikkelingen en/of bijzonderheden te melden zijn. In januari worden 
voorbereidingen getroffen voor het eventueel instellen van corona-toegangsbewijzen.  
 
5 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 

De decaan geeft aan dat er geen ontwikkelingen te melden zijn. 
 

6 Stand van zaken curriculumherziening Geneeskunde 

-21.3315 – d.d. 14-12-21 – nota J. Sieben, S. Heeneman en L. van Bokhoven 
 
De voorzitter heet J. Sieben, S. Heeneman en R. Rennenberg welkom. 

S. Heeneman legt uit dat de curriculumherziening zich toespitst op de bachelor Medicine (Engelse 
Track) en de startdatum is doorgeschoven naar 1 september 2022. 
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Op de vraag waar de curriculumherziening nu staat in het proces, geeft S. Heeneman aan dat de 

herziening op koers ligt qua bouwprocessen. Bouwgroep jaar 1 is vorig jaar benoemd en deze 
groep is inmiddels in de ontwerpfase. Bouwgroep jaar 2 en 3 zijn pas benoemd vanaf september 
2021 en nog in de overlegfase. 
Desgevraagd geeft S. Heeneman aan, dat in verband met de aanmeldingen voor januari 2022 de 

voorlichting van de Open Dagen is aangepast naar het nieuwe curriculum. Ten behoeve van de 

selectieprocedure vinden enkele kleine aanpassingen plaats, maar grotendeels verandert de 
procedure niet. De website is mogelijk nog niet aangepast.  

In overleg met het Onderwijsinstituut FHML is er ruimte beschikbaar gemaakt voor de leerplaza’s 
ten behoeve van dit cohort. Het is duidelijk geworden dat er niet voldoende ruimten beschikbaar 
zijn voor de gehele bachelor Geneeskunde. De bouwgroepen bekijken daarom of het nieuwe 

onderwijs ook mogelijk is zonder leerplaza’s. 
M. oude Egbrink geeft aan dat er inderdaad zorgvuldig is gekeken naar het creëren van meer 
ruimten maar dat is tot op heden niet mogelijk gebleken voor de gehele bachelor Geneeskunde, 
mede vanwege de groei van de gehele faculteit. Er wordt nu de komende twee jaar goed gekeken 

naar de bachelor Medicine en wat de meerwaarde zal zijn van de leerplaza’s. 
M. oude Egbrink geeft desgevraagd aan dat de toetsing te vergelijken zal zijn met de A-KO-
opleiding en ook de OER zal lijken op de OER van de A-KO. 

Desgevraagd geeft J. Sieben aan dat er zeker aandacht is voor de werkdruk van medewerkers en 
docenten die onvermijdelijk iets zal toenemen vanwege deze curriculumherziening. Echter, dit zal 
van tijdelijke aard zijn. 

In verband met de wisselende studentgeleding van de Faculteitsraad verzoekt de raad om de 
voorliggende notitie, die telkens geüpdatet wordt, de volgende keer voor te leggen middels Track 
Changes. Verder bedankt de raad het team voor de heldere uitleg van de stand van zaken en de 
beantwoording van de vragen. 

 
7 Begroting FHML 2022-2026 
-21.2278 – d.d. 01-12-2021- brief decaan 

 
De directeur FHML geeft een toelichting. 
 
De begroting FHML 2022 is reeds met de raad besproken en goedgekeurd, maar het College van 

Bestuur heeft de faculteit gevraagd om alsnog een correctie door te voeren om een zo realistisch 
mogelijke begroting te krijgen. In eerste instantie is gevraagd om geen rekening meer te houden 
met de pandemie, maar gezien we daar toch nog mee te maken hebben zijn uitstel en afstel van 

bepaalde uitgaven in 2022 zeer waarschijnlijk. Het gaat dan om onder andere reis- en 
verblijfkosten, congreskosten en materiaalkosten, evenals vertragingen bij de werving van nieuwe 
medewerkers. De verwachting is wel dat de werving van nieuwe medewerkers weer zal gaan 
toenemen. 
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door de directeur FHML gegeven toelichting en de 
voorliggende documenten adviseert de raad positief over de neerwaartse bijstellingen in de 

personeels- en operationele lasten van het contractonderzoek in de begroting FHML 2022 als 
gevolg van de voortdurende COVID-19 pandemie. 
 
8 PhD onderzoekscultuur FHML/Maastricht UMC+ 

De decaan houdt een presentatie. De sheets zijn toegevoegd aan het verslag met kenmerk 
22.0031. 
 

De decaan stelt voor om eventuele suggesties en ideeën van de FPC en/of de raad ten behoeve van 
verbetering in de onderzoekscultuur in eerste instantie aan het Bestuur FHML voor te leggen ter 
bespreking.  

 
Desgevraagd beaamt de decaan dat PhD-track geoptimaliseerd moet blijven worden. Binnenkort 
volgt meer informatie over de mogelijke investeringen en ondersteuning van het systeem. 
 

De decaan geeft desgevraagd aan dat het goed kan zijn om ook andere (landelijke) enquêtes naast 
de interne enquête te leggen, als dat tot nieuwe inzichten leidt in bepaalde aspecten. Van belang is 

om de informatie vooral te betrekken op de eigen achterban.  
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9 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 

 
10 Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 

Kim Luyten 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 


